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1. Beboersager 
 
2. Arbejdsopgaver bestyrelsen 
To røgalarmer skiftet i opgang 23 den 24.11.2017. 
 
Vaskemaskine 1 meldt i udu 10.11. og 20.11. Repareret 17.11. og 20.11. 
 
Ifm. de to projekter vedr. maling af vinduer og udskiftning af stigstrenge blev banklånsdokumenterne 
underskrevet den 30.11.2017. 
 
Guldager var på servicebesøg i foreningen den 5.12.2017. 
 
Ifm. at der er blevet konstateret mos på taget, afventer vi tilbud på fjernelse af mos og rensning af 
tagrender. 
 
Sortering af madaffald 
I foråret 2018 vil der blive stillet affaldsbeholder til madaffald ved containerne. I den forbindelse vil der til 
hver lejlighed blive udleveret en startpakke med udstyr til sortering. Pakken består af en køkkenkurv, 2 
ruller madaffaldsposer og sorteringsinformation. 
 
Status altanprojekt 
Efter at Deas har oplyst, at de ikke er indstillet på at imødekomme de krav, som vi havde omkring indgåelse 
af den byggetekniske rådgivningsaftale (omtalt i tidligere referat), har projektet ligget stille. Vi har dog nu 
modtaget besked fra Deas om, at er de gået i gang med at udarbejde tilmeldingssedler og tegninger, hvilket 
er højest overraskende, da de tidligere har oplyst til foreningens advokat, at de ikke ville foretage sig noget, 
før der var indgået kontrakt med byggeteknisk rådgiver.  
Vi kontakter Deas og oplyser dem om, at vi stiller os uforstående overfor, at de alligevel er gået i gang. 
Foreningens advokat inddrages naturligvis også. 
 
3. Gårdlauget 
Der vil snarest blive omdelt information vedr. oprydning af køretøjer i gården. 
 
4. Evt. 
Der var ingen bemærkninger til punktet. 

 


